

路城华人基督教会

Louisville Chinese Christian Church



高举耶稣，领人归主。

Exalting Jesus, Leading Others to Christ.

【主日早上九點四十五分】

Bilingual Sunday Worship | 9:45am

教会网站 <https://www.louisvilleccc.org>

主日崇拜参加方式点击网站 YouTube 主日崇拜直播

每週三 7:30pm 網上禱告會点击网站滚动的红色链接

Zoom Meeting ID: 7750453072 Passcode: lccc

【教會二大目標 Two goals for LCCC】

1. 加强小组的发展，质与量的提升。

Strengthen cell group development,
increase quality and quantity.

2. 继续扩大儿童事工的增长。

Continue to expand the growth of children's ministry.



奉献专用信箱: P.O. Box 91926, KY 40291

网上奉献: www.LouisvilleCCC.org

6120 Lovers Lane Louisville, KY 40291

E-mail: LCCC6120@gmail.com

February 12, 2023

崇拜程序

二月十二日 | 九點四十五分

报告-----司会

他的荣耀显现 & 我靠近十架

序乐-----静默

宣召-----会众

37 主慈愛遍滿全地

赞美诗歌-----领诗 / 会众

38 有一位神 & 107 我要趁此時

祷告-----司会

读经-----司会

提摩太後書 2:1~13

儿童祝福-----Troy Bullock

信息-----查悖弟兄

门徒训练的“漫长游戏”

回应诗歌-----领诗 / 会众

有福的确据

奉献、祷告-----司会

祝祷-----房正豪牧师

诗歌-----领诗 / 会众

讚美一神

殿乐-----默禱感恩

耶和華是我的牧者

司會 张志成弟兄	領唱 吴丽圆姐妹	音響 Bro. Jesse Morris
翻譯 王思親弟兄	伴奏 Kerry Wang	影視 宇昆渤弟兄

ORDER OF WORSHIP

February 12 | 9:45am

Announcements ----- W.L.

His Glory Appears & I Come To The Cross

Prelude ----- Meditation

Call to Worship ----- W.L.

37 God's Love on All the Earth

Hymns of Praise ----- H. L./Cong.

38 There Is a God & 107 In Moments Like These

Prayer ----- W.L.

Scripture Reading ----- W.L.

2 Timothy 2:1-13

Blessing of Children ----- Troy Bullock

Sermon ----- Bro. David Jsa

The Long Game of Discipleship

Hymn ----- H. L./Cong.

Blessed Assurance

Offertory and Prayer ----- W.L.

Benediction ----- Rev. Steven Fang

Hymns ----- H. L./Cong.

Doxology

Postlude ----- Silent Meditation

The Lord Is My Shepherd

<u>Worship leader</u> Bro. Chih Chang	<u>Hymn Leader</u> Iris Howard	<u>Sound</u> Bro. Jesse Morris
<u>Interpreter</u> Simon Wang	<u>Accompaniment</u> Kerry Wang	<u>PPT & Video</u> Kunbo Yu

【事工报告】

- 【主日讲员】** 感谢查惇今天给我们带来的信息! 下周日 Corey Vaughan 讲道。请邀请以英语为母语的朋友。
- 【主日午餐】** 因执事会提出增加周日午餐食物的材料费用, 将建议捐款金额提高至 \$4.00, 儿童维持不变为 \$2.50
- 【儿童教师】** 儿童布道团契 (CEF) 在 2/4 星期六为我们儿童事工的发展举办了一堂内容丰富的课程。下一节课是 2/18 星期六早上。想参加请联系 Troy Bullock 或王云了解更多信息 (425 247 6125)
- 【青少年特别活动】** 2月18日下午, 青少年将在 Breakout Games Louisville (1805 Cargo Ct.) 相聚, 享受家庭密室逃脱。您的团队搜索线索并解决难题以完成您的任务, 以便在时间结束前逃离房间。如果您是 7-12 年級的青少年, 请不要错过这个激动人心的机会。尽快回复或回复, 已有 9 人报名, 还有 5 人的名额。房间安排在两个不同的时间, 下午 2:30 和下午 3:30。青年微信或电话 (404 889 6127) 联系 Corey
- 【执事会议】** 2/19 下午 1 点在 18 室举行执事会议, 也可以在教会 Zoom 上参加。
- 【教会保全】** 请注意, 我们已经升级了停车场照明并在我们教堂四周上安装了保全摄像头以提高安全性。
- 【教会活动】** 将于 2/22 (6 点供应 Pizza), 在 Berrytown Rec Center, 1300 Heafer Rd. 举办运动之夜。Cell Group 将于 3/3 日晚上 7 点聚会。别忘了 3/18 的 Iron Chef, 如果您想报名, 请在今天的服务结束时与联系 Corey。
- 【受洗班】** 将于 2/26 开始。任何愿意受洗的人请联系 Jack Chiu 或 Corey Vaughan。
- 【代祷事项】** 请代祷:
 - 大病初愈者:
 - o Justin Wang 的马嫂 Yu Riu 正在康复中!
 - o Larry Marlow 的堂兄 Sonja 被诊断出患有乳腺癌
 - o 请为 Evan Zhou 祈祷, 他是一名因喉咙粘膜无力导致液体进入肺部而接受治疗的年轻人。
 - John & Qui Hui Meyers 家庭安全旅行在中国
 - 非洲和乌克兰的战乱地区; 和土耳其地震
 - 世界各地的传教士, 包括泰国北部的 Wendy Wang 和亚利桑那州的 Chow 家族, 我们的教会支持他们。

【 Announcements 】

- 【Speaker Schedule】** Thank David Jsa for bringing us the message today! Next week, Corey Vaughan will present the message. Please invite your English Friends.
- 【Lunch Collection】** Because of the increased expense to provide food for lunch on Sunday as outlined in the Congregational Meeting, the Deacons raised the Suggested Donation amount to \$4.00 for lunch, the amount for children remains unchanged at \$2.50
- 【Teachers】** The Child Evangelism Fellowship (CEF) conducted a very informative class on Saturday the 4th of February for development of our children ministry. The next class is on the Saturday morning the 18th of February. Please contact Troy Bullock or Wang Yun for more information (425 247 6125)
- 【Special Youth Activity】** On the afternoon of the 18th of February the youth will meet at Breakout Games Louisville (1805 Cargo Ct.), to enjoy the Family Escape Rooms. Your team searches for clues and solves puzzles to accomplish your mission in order to escape the room before time expires. If you are a youth, grades 7-12, don't miss this exciting opportunity. RSVP or Respond as soon as possible, 9 people have signed up and there is room for 5 more. The rooms are schedule for two different times, 2:30 PM and 3:30 PM. Contact Corey on the Youth WeChat or by phone (404 889 6127)
- 【Deacon's Meeting】** There will be a deacons meeting on the 19th of February at 1:00 PM in Room 18. You can also participate on the church Zoom.
- 【Security】** Please be aware that we have upgraded the parking lot lighting and installed security cameras on our property to improve safety.
- 【Event Schedule】** Sports Night will be on the 22nd of February (pizza at 6 PM), where we will be engaged in Sports Night at Berrytown Rec Center, 1300 Heafer Rd. In person Cell Group will be at 7 PM on the 3rd of March 2023. Don't Forget Iron Chef on the 18th of March, See Corey at the end of today's Service if you wish to sign up.
- 【Baptism Classes】** Baptism Classes will begin on the 26th of February. Anyone considering baptism please see Jack Chiu or Corey Vaughan.
- 【Prayer Request】** Please be in prayer for:
 - Those Recovering from illnesses:
 - Justin Wang's sister-in-law Ma, Yu Riu who is now in recovery!
 - Larry Marlow cousin, Sonja, was diagnosed with Breast Cancer
 - Please pray for Evan Zhou, a young man being treated for a weakness in his throat lining causing fluid to enter his lung.
 - John & Qui Hui Meyers family safe journey traveling in China
 - War Torn areas in Africa and Ukraine; and the Earthquake in Turkey
 - Missionaries worldwide including Wendy Wang in North Thailand and the Chow family in Arizona, to whom our church supports.

【上周出席人数 Last Week Attendance】

主日崇拜	Sunday Worship	80
祷告会 (每周三)	Prayer Meeting (Wed.)	17

【2023 奉献报告 Offering Report】

年度预算	Annual Budget	\$301,477.00
每月平均预算	Monthly Budget	\$25,123.00
一月奉献	December Total	\$20,575.00
累积奉献	Total Offering	\$20,575.00

教会网上奉献 www.LouisvilleCCC.org
邮寄奉献专用信箱 P.O. Box 91926, KY 40291

2/19/2023 【下主日事奉人员】 Next Week Service Personnel

讲员 Speaker	Bro. Corey Vaughan
领会 Worship Leader	Bro. Troy Bullock
领唱 Hymn Leader	曲姗姗姐妹 Melody Qu
伴奏 Accompaniment	
翻译 Interpreter	張金星姊妹 Venus Zhang
招待 Usher	Larry & Rita

【音响 Sound】 【影视 PPT & Video】

张栋省弟兄 Daniel Chang 邢嵘弟兄 Rong Xing

【中文主日学】 班级、负责人、教室

慕道班	房師母	图书馆
诗篇	邱清忠弟兄	饭厅
使徒书信	杨红姐妹	Room 18
Grade 7~12	Travis Cyr	Room 20
Youth 18 up	Chih Chang	Room 21
廣東組	苏慕尧 Jason Su	Room 36
English Adult	Michael Boykin	Room 38

(背诵金句) 约翰福音 John 14:6

耶稣说, 我就是道路, 真理, 生命。

若不借着我。没有人能到父那里去

Jesus answered, "I am the way and the truth and the life.

No one comes to the Father except through me.